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Plats och tid för 
sammanträdet: Chambre Separée, 1923 och via videolänk Microsoft Teams  

den 21 juni 2021, kl. 13.28 – 15.20 (ajournering 14.35 – 14- 45). 
 
 

Närvarande: Ordföranden Christer Holmgren, 1:e vice ordföranden Fredrik 

Jerlov, 2:e vice ordföranden Erik Norén, ledamöterna Gunilla 

Carlsson (närvarande via videolänk), Kristina Belfrage, Petra 

Rönnholm och Jens Wergeland samt suppleanten Marie-Lou-

ise Hänel Sandström (närvarande via videolänk) och Isak Ek-

man. 

 Därjämte var personalrepresentanterna Bosse Nordlander 

(närvarande fram till § 11) och Fredrik Nylund närvarande. 

  

Övriga närvarande: VD Andreas Andersen, vVD Tina Resch, ekonomichef Mats 

Wittholt och administrativ chef Victoria Widborn (närvarande 

från § 4 via videolänk)  

Sekreterare: Ela Skorupska 

_______________________ 
 

§ 1 
 
Mötets öppnande och utseende av justerare 
 
Christer Holmgren förklarade mötet öppnat och Erik Norén utsågs till att 
justera dagens protokoll. 
 
 
§ 2  
 
Avståenden från beslutsfattande med anledning av jäv 
 
Inga jävsärenden förelåg. 
 
 

§ 3 

Genomgång och antecknande av protokoll från föregående 
styrelsemöte 

S
ig

na
tu

re
 re

fe
re

nc
e:

 a
b4

d8
86

3-
8f

23
-4

a9
f-b

71
0-

50
6f

0a
1f

0f
d4



STYRELSEN FÖR     PROTOKOLL vid 
LISEBERGSKONCERNEN  Styrelsesammanträde 
Liseberg AB    2021-06-21 

Lisebergs Gäst AB 
AB Liseberg Skår 40:17 
  2 (6) 

 
 

 

Föregående styrelseprotokoll lades med godkännande till handling-

arna.  

 
§ 4 
 
Verksamhetsrapporter, rapportering 
 
Andreas Andersen och Mats Wittholt lämnade verksamhetsrapport varav 
följande kan framhållas.  
 
- Biljettförsäljningen går bra. Dagsbiljetterna är i stort sett slutsålda 

juni och juli. I det fall att restriktionerna lättas i mitten av juli så kom-
mer ytterligare biljetter att släppas. Försäljning per capita har ökat 
jämfört med samma period 2019. 

 
- Gästnöjdhet. Gästnöjdheten har gått ner från v.22 till v.24 i huvudsak 

av två anledningar. Dels upplevs inte de åtgärder som vidtagits som 
tillräckligt strikta, dels upplever gästerna trängsel på vissa platser i 
parken. Bolaget arbetar med att öka gästnöjdheten utifrån fyra fokus-
områden. 

 
- Boenden. Hotell Liseberg Heden har öppnat upp i mitten av maj med 

låg beläggning som dock ökat under juni. Verksamheten på Askim 
Strand har också öppnat i maj. Totalt för Stugor & Camping är belägg-
ningen högre än föregående år,  men något lägre än förväntat.  

 
 
§ 5 
 
Bokslut (maj), för fastställande 
 

 Mats Wittholt föredrog bokslut för koncernen per 31 maj 2021 
 
 Styrelsen beslutade 
 
  att fastställa bokslut (maj) i enlighet med utsänt förslag. 

 
 
§ 6 
 
Yttrande till Stadsrevisionen rörande granskningsredogörelse, för 
beslut 
 
Yttrandet har tillsänts styrelsen som tagit del av yttrandet, bilaga 2. 
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Styrelsen beslutade 
 

att fastställa yttrandet i enlighet med utsänt förslag. 
 

 
 § 7 
 
Arbetsmiljömål 2021-2025, för beslut 

  
Arbetsmiljömålen har tillsänts styrelsen som tagit del av arbetsmiljö-
målen, bilaga 3-4. 
 
Styrelsen beslutade 
 

att anta Arbetsmiljömål 2021-2025 i enlighet med utsänt 
förslag. 

 
 
§ 8 
 
Göteborgs Stads handlingsplan för hur inköps- och beställarkom-
petens i alla Stadens nämnder och styrelser kan förstärkas år 2021, 
för beslut  
 
Victoria Widborn föredrog huvuddragen i handlingsplanen, bilaga 5. 
 
Styrelsen beslutade 
 
 att anta Göteborg Stads handlingsplan för hur inköps- och 
beställarkompetens i alla Stadens nämnder och Styrelser kan förstär-
kas i enlighet med utsänt förslag. 
 
 
§ 9 
 
Försäljning av campingverksamhet , rapportering 
 
Mats Wittholt redogjorde för påbörjad försäljningsprocess avseende 
försäljning av campingverksamhet. 
 
 
 
 
§ 10 
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Investeringar år 2022, för beslut  
 
Andreas Andersen föredrog ärendet i enlighet med utsänt förslag, bi-
laga 6-7. 
 

att genomföra investering på 9.4 Mkr, i tillägg till de 10.4 Mkr 
som redan är beslutade attraktion 1.  
 
att genomföra investering på 7.5 Mk, i tillägg till de 8 Mkr som 
redan är beslutade för attraktion 2.  

 
 
§ 11 
 
Västlänken, rapportering 
 
Victoria Widborn och Ela Skorupska redogjorde för de arbeten som 
pågår med anledning av anläggandet av Västlänken samt kommande 
avtal som kommer att tecknas med Trafikverket. 

 
 
§ 12 
 
Jubileumsprojektet, rapportering 
 
Andreas Andersen redogjorde kort statusuppdatering varav följande kan 
särskilt framhållas.  
 
- Hotellet. Samtliga flyglar har nått full höjd. Detaljer kring inredning 

sker nu. Ekonomin är fortsatt i balans. 
 
- Vattenvärlden. Pålning är några veckor försenad. Bygghandlingar är 

klara under hösten 2021. Stadsbyggnadskontoret har haft synpunkter 
avseende byggnadens ytterfasad vilket hanteras. Växtköp kommer att 
ske efter sommaren.  

 
 
§ 13 
 
Försäljning av aktier i Svensk Turism, för beslut 

 
Tina Resch föredrog ärendet i enlighet med utsänt beslutsunderlag, bi-
laga 9.  
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Styrelsen beslutade 
 

  
att sälja Liseberg AB:s aktieinnehav om 1 000 aktier i Svensk Tur-

ism AB till Visita. 

 
§ 14 
 
Byggrätt Korsvägen, rapportering 
 
Andreas Andersen redogjorde för ärendet varav följande kan särskilt 
framhållas. Liseberg äger 510 kvadratmeter tomt och har tidigare för-
handlat med Fastighetskontoret om att köpa ytterligare mark med tillhö-
rande byggrätter för centrumverksamhet/kontor i anslutning till upp-
gången från Västlänken. Bolaget önskar nu frångå dessa planer då det 
framkommit att en grundförstärkning till en avsevärd kostnad är nöd-
vändig för att byggrätterna ska kunna utnyttjas. En kostnad som bolaget 
inte är beredd att bära.  
 
 
§ 15 
 
Arbetsgivarorganisation, ärendets vidare hantering, för beslut  
 
Ordföranden föredrog ärendet enligt följande. Vid styrelsemöte den 10 
december 2018 beslutade styrelsen att byta arbetsgivarorganisation till 
Visita och beslutade att uppdra åt VD att inleda samråd med Göteborgs 
Stadshus AB i enlighet med dåvarande riktlinjer och direktiv för Göte-
borgs Stads bolag. Samråd med Stadshus AB har skett som återkopplat 
att bolagets styrelse förfogar över frågan.  
 
Styrelsen beslutade 
 
 Att uppdra åt VD att genomföra byte av arbetsgivarorgani-
sation till Visita. 
 
Yrkanden 
 
Ordföranden yrkar att uppdra åt VD att genomföra byta av arbetsgi-
varorganisation. 
 
Erik Norén och Gunilla Carlsson yrkar att arbetet för att byta arbetsgi-
varorganisation till Visita avbryts med omedelbar verkan. 
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Propositionsordning 
 
Ordföranden ställer propositioner på yrkanden på yrkandena och fin-
ner att det egna yrkandet bifallits. Omröstning begärs.  
 
Omröstning 
 
Godkänd voteringsproposition: ”Ja för bifall till beslut att uppdra åt 
VD att inleda byte av arbetsgivarorganisation till Visita och nej för bi-
fall till yrkandet från Erik Norén och Gunilla Carlsson”. 
 
Christer Holmgren, Jens Wergeland, Fredrik Jerlov och Kristina 
Belfrage röstar Ja (4). 
 
Gunilla Carlsson, Erik Norén och Petra Rönnholm röstar nej (3). 
 
Reservation 
 
Erik Norén och Gunilla Carlsson reserverar sig mot beslutet. 
 
 
§ 16 
 
Övriga frågor 
 
Inga övriga frågor förelåg 
 
 
§ 17 
 
Mötets avslutande 

  
 Ordföranden tackade alla för gott samarbete och önskade alla en härlig 

och varm sommar. 
_________________________ 

 
 

Som ovan 
 

Ela Skorupska 
 

Justerat: 
 

Christer Holmgren  Erik Norén 
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Detta dokument är elektroniskt signerat.

2:e vice ordförande: Erik NorénOrdförande: Christer Holmgren

Bolagsjurist: Ela Skorupski
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